

# Kids Dream Car

## 小小車迷暢聚

First come first serve  
(Walk-in only)  
無需預約 先到先得

Every 2<sup>nd</sup> Sunday / 第二個星期日  
14:30 - 16:00

Club Bay Wing Children's Play Area  
灣畔會所兒童遊樂園

Bel-Air kids are in for a special treat! A fleet of five dream cars arrived at Club Bel-Air Bay Wing's children's play area. Little ones can enjoy 90-minutes in the afternoon driving miniature versions of the Peugeot 307 WRC, Renault F1, Jaguar XK convertible, BMW M3 GT Orange 6V and the Ferrari 458 Italia Red 6V.

貝沙灣小朋友請注意：為你們特別準備的五部迷你版Dream car已送到灣畔會所兒童遊樂園！各位小小車迷可於90分鐘時段內，登上你夢想中的兒童電動小車享受駕駛樂，五款型號包括標致307 WRC、雷諾F1、積架XK開篷跑車、橙色寶馬M3GT(6V)與紅色法拉利458(6V)。



Age 年齡：Kids aged 3 or above / 3歲或以上的小朋友

Height 身高：3'6" or below / 3呎6吋以下 | Weigh 體重：65 lbs or below / 65磅或以下

Admission is accepted on a first-come-first-served basis. No advance booking is required. Residents only need to queue up at the Children's Play Area for admission, and 5 minutes for each sessions.

是次活動無需預約，以先到先得形式進行。住戶只需於活動時段內於兒童遊樂園排隊進入，而每位小朋友每次可享用1個環節(5分鐘)。

For further enquiry, please contact Club Bel-Air Bay Wing Reception in person or call 2989 9000.

The Club reserves the right to cancel the activity due to inclement weather conditions or other special situations. Photos are for reference only. Photos on this page: Courtesy of Wise-Kids Educational Toys.

請親臨或致電貝沙灣灣畔會所2989 9000接待處查詢。如因惡劣天氣或其他情況，會所有權取消此活動。圖片只供參考。圖片來源：慧思創智。



貝沙灣